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Rada Osiedla Kuzniczka ' ' Kedzierzyn—Kozie 'El . 102021

SPRAWOZDANTE Z PRZEBIEGU S?0TKANIA
ZARZĄDU RADY OSIEDLA KUZNICEFL—”Ł

W dniu 21 pazdziernika 2021 roku w siedzibie: rady osiedla Kuźniczlra przy ulicy
grunwaldzldąi 83 „ odbyło się: spotkanie nowo aqbranych czlonkow zarzadu. W
spotkaniu u—czestnicqfła. rdrr niez poprzednia przewodnicząca rady osiedla Ewa
S-r'ogniew. '

17. Zarząd w skladzie: Ariadna lviierniclra, Joanna Kondracka, Alina Nowicz,
Zdzisław KondrackL Agnieszka Nowica zdecydował o powierzeniu
obowiazkow: '

Joarma Kondracka —- zasiepca przewodniczącego
Agnieszka Nowicz— skarbnik
Alina Nowica —- sekretarz _
Zdzisław Kondracki —— członek zarządu

'El. Zapożnano sie ze sprawozdaniem iinaoaovmm za rok 2020.52321 i planami
finansowymi na rok 2021.v'f2022. ' '

3. Ustalono re.-rmin sp orkania 1. r'szjr'rstlcich członków rady osiedla na 5 listopada,
godzinę 18.00 w siedzibie ra j,! osiedla rrr—zj,r ulicy Grunwaldzkiej 83

J#. Wdrożenie w dziaialno'ść poprzedniej rady osiedla przez była przewodniczącą
Ewe Srogniew.

Przewodnicząca: Sekretarz:
Ariadna bviie'miclra Alina ”Nou-'icz
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